

REFERAT STYREMØTE NR. 1 FOR HOL IDRETTSLAG 2024

Onsdag 10.01.2024

Tilstede: Runar, Jos, Anita, Bjørnar, Jeanette, Stine, Ole Jørgen, Maren

Vedtaksaker:

Sak 1.24: Godkjenning av protokoll styremøte 7 – 2023.

Notis: Referatet er ikke fullstendig. Mangler noen ord/setninger enkelte steder. Dette sendes ut på nytt før neste styremøte. Foruten dette, så det greit ut.

Sak 2.24: Treningsrom: Boost og vedlikehold

Boost har vært systemet som har administrert låsen inn/ut av treningsrommet samt faktureringen. Dyrt system som koster omlag 48.000,- per år. Noe nedetid i det siste, samt ikke optimal kontroll over betalinger, gjør at vi har sett på PowerOffice som nytt system for kundeadministrasjon. Også at man setter Salto-låser på dørene slik at det blir en fin sammenheng med de øvrige dørene/låsene på huset. PowerOffice er et komplett regnskapssystem, som også gjør at regnskapsfører får et brukbart system som kan lagres i sky og dermed ikke er personavhengig (slik det er i dag). Minuset er at medlemmene må over på nytt system og legge opp betalinger på nytt. Enkelte har ikke betalt for bruk på lenge for trimrom. Hvordan det løses? Sendes et kort notis om at vi går over til nytt system og at i den forbindelse er oppdaget at man ikke har fått inn betaling for bruk av trimrom som avtalt.

Vedr. Vedlikehold av trimrom og utstyr. Det er man avhengig av da rommet blir flittig brukt og det er ukjent når siste service ble gjennomført. Ønskelig at en tar ansvar for dette. Gjelder spesielt spinningsykler og løpemøller.

Ønskelig fra spinninggruppa med utskiftninger av enkelte sykler, slik at det ikke blir dårlige opplevelser for de som ikke kommer først til timen og må bruke de eldste syklene. De syklene er utslitte, og er ikke noe å reparere på.

Vedtak: Høres bra ut med nytt system til å administrere trimrom og dører inn til trimrom for å få en bedre helhet og kun ett låsesystem å forholde seg til. Ole Jørgen tar ansvar for at dette blir gjort og oppdaterer på neste styremøte. Gå til innkjøp av 3-4 nye spinningsykler.

Sak 3.24: Retningslinjer for alder treningsrom.

Spørsmål som kommer igjen etter at enkelte ungdommer ønsker å trene på gymmen. Før var det intro-kurs. Det er det ikke lenger. Det går på mangel av tid til å gjøre det.

Vedtak: Det er ønskelig at foreldre/foresatte/myndige kan være med, da vi har et ubemmanet senter. Ikke lett å fange opp feiltrening eller om fokuset på kropp går for langt. Vi skal legge til rette for aktivitet, men på en sunn måte.

Sak 4.24: Familiesvømming

Den uhøytidelige undersøkelsen vi la ut fikk inn 18 svar. Av disse var det 8 som var interessert i å vite mer om tilbudet og muligheten for nytt svømmekurs. Men det koster penger for idrettslaget å arrangere livredningskurs, så da må det være med bindende påmelding til nevnte kurs.

Vedtak: Hanne sjekker ut med Sverre Mørk mulige livredningskursdatoer og setter opp det så snart som mulig, samtidig med at disse 8 interesentene følges opp og får info om veien videre. Kanskje kan vi få svømming fra slutten av jan til påske.

Sak 5.24 Forsikring av lysløypebruer

Etter at vi fikk tilbud fra SB1, har Gjensidige også kommet med et nytt tilbud. Det ligger omtrent på samme nivå som SB1. Fått tilbud om forsikring av skibruene for omlag 10.000,- per bru, per år der.

Vedtak: Går grundig igjennom tilbudene og ser på likheter/ulikheter. Men skibruforsikring på omlag 20.000,- per år ønskes ikke.

Sak 6.24 Godkjenning av møteplan fram til juni

Ønskelig med forutsigbar møteplan, og følger et årshjul for å slippe å finne opp kruttet på nytt hele tiden. Lage en bra mal å følge den.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sak 7.24 Organisasjonsplan

Idag har vi flere posisjoner i styret enn strengt nødvendig. Er det ønskelig, eller kan vi klare oss med minimum? I tillegg er det mange posisjoner som utgår på samme tid. Det er ikke ønskelig.

Vedtak: Forslaget blir enstemmig vedtatt.

Orienteringssaker:

O-sak nr. 1/24: Poweroffice. Se sak 2.24

O-sak nr. 2/24: Klargjering til årsmøte. Kven er på val?

O-sak nr. 3/24 Fotball. Lag og drakter. Vi trenger å supplere opp med noen nye drakter om klubben skal ha 7er lag til våren/sommeren. Søker om midler til dette.

Innkomet spørsmål:

Barnebursdag og utleie av klubbhus.

I utg.pkt er liknende sak behandlet før. Da sa vi nei pga manglende retningslinjer for slik bruk. Hva skal det koste? Hvordan skal vask organiseres? Etc. Vintersesong og færre bruksmuligheter av flaten. Nå er det bare skøyter der, sammenliknet med tidligere forespørsler. Ønskelig med samme svar som tidligere, all den tid vi ikke har retningslinjer for bruk.